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Návrhy na budúce využitie vážskeho ostrova Lido majú počas dvoch týždňov vypracovať študenti krajinnej
architektúry z Nitry, Bratislavy a Ledníc. Najlepšie návrhy vyhodnotí odborná porota, ale aj verejnosť.
Podľa iniciátorky workshopu a mestskej poslankyne Evy Wernerovej je možné, že najlepší návrh sa dočká
realizácie.

„Od študentov očakávame, že popustia uzdu fantázii. Na druhej strane musia rešpektovať územný plán a
ďalšie obmedzenia, ktoré s týmto územím súvisia,“ povedala Wernerová. Jedným z nich je, že riešenému
územiu hrozia záplavy. Lidu by sa mala vrátiť jeho pôvodná rekreačná funkcia. Budúci architekti budú
tvoriť prvý týždeň priamo v Piešťanoch, ďalší doma. 15. 10. budú plagáty s ich predstavami vystavené na
Kolonádovom moste, kde môžu najlepší návrh vyberať obyvatelia a návštevníci Piešťan.
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